
 

 

Protokół nr 39/2018 

             z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

                      odbytego w dniu 30 maja 2018 r. w godz. od 9:00 do 9:45 

w  Urzędzie Miejskim  Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  

2/ Andrzej Łuczaj – z-ca przewodniczącej Komisji, 

3/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

4/ Tadeusz Czerwiecki, 

5/ Bożena Maria Kamińska, 

6/   Irena Bożena Schabieńska, 

 

Nieobecny Członek Komisji: 

1. Stanisław Kulikowski 

2. Zdzisław Stanisław Ścięgaj. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/  Ewa Beata Sidorek- Zastępca Prezydenta Miasta, 

2/  Alicja Jacewicz– Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu, 

3/ Agnieszka Szyszko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. współpr. z org. pozarz. 

4/  Piotr Zieliński – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi. 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

  

Anna Ruszewska – Przewodnicząca Komisji  powitała zebranych i przypomniała, że porządek 

posiedzenia został przesłany wraz z materiałami. 

Zaproponowany porządek posiedzenia Komisji został przyjęty.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 38/2018 z dnia 18 kwietnia 2018 r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 11 

z Oddziałami Integracyjnymi w Suwałkach oraz zmiany nazwy tej Szkoły. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmian uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze 

miasta Suwałk do nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 

31 sierpnia 2019 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania i obniżania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, w tym zajmującym 

stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli. 



5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 r. 

6. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących „Priorytetowych zadań publicznych 

do realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 

2019. 

7. Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi w 2019 r. 

8. Wolne wnioski. 

  

Ad 1. 

Przyjęcie protokołu nr 38/2018 z dnia 18 kwietnia 2018 r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Uwag nie stwierdzono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -   6  radnych, 

przeciw                                       -   0 

wstrzymało się od głosu             -   0 . 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 11           

z Oddziałami Integracyjnymi w Suwałkach oraz zmiany nazwy tej Szkoły. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Anna Ruszewska przypomniała, że temat ten został szczegółowo omówiony na poprzednich 

obradach Komisji. 

Alicja Jacewicz poinformowała, że do wszystkich projektów uchwał zostały przygotowane 

autopoprawki w związku ze zmianą podstawy prawnej. 

Piotr Zieliński poinformował, że po raz pierwszy w historii Szkoła zdobyła I miejsce                         

w Spartakiadzie Szkół Województwa Podlaskiego. Jest to duży sukces a przy okazji argument 

przemawiający za powstaniem klasy sportowej. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało  -   6  radnych, 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0 

Komisja pozytywnie zaopiniowała – wraz z autopoprawką- projekt uchwały w sprawie nadania 

imienia Szkole Podstawowej Nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi w Suwałkach oraz zmiany nazwy 

tej Szkoły. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 



 

 

Ad 3. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmian uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta 

Suwałk do nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 

2019 r. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 

Ewa Beata Sidorek poinformowała, że pod koniec miesiąca czerwca zostanie  powołany zespół, 

który będzie pracował nad nowymi obwodami szkół. Zmiana  jest konieczna z uwagi na nadanie 

w Suwałkach nazw nowopowstałym ulicom oraz zastąpienie dotychczas obowiązujących nazw 

niektórych ulic. 

Zbigniew R. De-Mezer  - Radny Rady Miejskiej – zwrócił uwagę na brak aprobaty Wydziału 

Oświaty, Wychowania i Sportu na zgłoszoną kwestię ulicy Husarii w Suwałkach. Sąsiadujące 

ulice należą do obwodu Szkoły Podstawowej nr 4, zaś ul. Husarii przyporządkowana jest do 

innego obwodu. Uzasadnienia tego nie znajduje; pracownicy Wydziału Oświaty – mimo próśb nie 

podali argumentów przemawiających na taki stan rzeczy. Ujęcie wspomnianej ulicy w obwodzie 

Szkoły podstawowej Nr 4 to bardzo drobna zmiana, którą można autopoprawką wprowadzić do 

projektu uchwały na dzisiejszej sesji.   

Ewa Beata Sidorek poinformowała, że zgłoszone przez Radnego De-Mezera uwagi przekazała 

do Wydziału Oświaty, Wychowania i Sportu. W przekazanym materiale zawarta były poprawki 

dot. kilku ulic; większość uwag zostało pozytywnie zrealizowanych. Prawdopodobnie w nawale 

pracy przynależność ulicy Husarii umknęła uwadze. Sprawa będzie uwzględniona przy 

opracowywaniu nowych obwodów szkół. 

Irena Bożena Schabieńska zapytała, czy przy tej ulicy zameldowani są mieszkańcy. 

Anna Ruszewska poinformowała, że nie ma tam żadnego budownictwa,  nikt tam nie mieszka       

i nie jest zameldowany. 

Ewa Beata Sidorek poinformowała, że na następnej sesji autopoprawką ul. Husarii zostanie 

włączona do obwodu Szkoły Podstawowej Nr 4. 

Alicja Jacewicz zaproponowała, że skoro obecnie nikt nie mieszka na ulicy Husarii – sprawę 

doprowadzić do końca przy opracowywaniu nowych obwodów szkół. 

Zbigniew De-Mezer oświadczył, że nie widzi przeciwwskazań, aby zgłoszoną zmianę 

wprowadzić autopoprawką na dzisiejszej sesji; Pracownicy Wydziału Oświaty, Wychowania            

i Sportu nie przedstawili dostatecznych argumentów, aby nie zamknąć tematu autopoprawką na 

sesji w dniu dzisiejszym. 

Ewa Beata Sidorek powiedziała, że   powołany w tej sprawie zespół rozpocznie pracę od czerwca; 

obwody określone zostaną w styczniu 2019 . Zwróciła się z prośbą do Członków Komisji, aby taki 

stan rzeczy zostawić i wszystkie zgłaszane uwagi umieścić w nowym opracowaniu obwodów. 

Anna Ruszewska zwróciła się do członków Komisji o zabranie głosu w tej sprawie.  

Tadeusz Czerwiecki poinformował, że podczas poprzednich obrad Komisji, zwrócił uwagę na 

fakt, że Biała Woda nie została przypisana do Szkoły Podstawowej Nr 11. Z Wydziału Oświaty 

otrzymał informację, że sprawa ta zostanie zweryfikowana przy opracowywaniu nowych 

obwodów. Podkreślił, że nie widzi sensu, na dzień dzisiejszy, wprowadzania autopoprawką ulicy 

Husaria do obwodu Szkoły Podstawowej nr 4, skoro w czerwcu będą opracowywane nowe 



obwody. Stwierdził, że jeżeli poprawka dot. Białej Wody będzie uwzględniona przy 

opracowywaniu nowych obwodów, to nie ma sensu pojedynczej poprawki zgłaszać na dzisiejszej 

sesji. 

Irena Bożena Schabieńska, stwierdziła, ze skoro w przeciągu pół roku nikt na ulicy Husarii nie 

zamieszka, to pośpiech jest zbędny, tym bardziej że w ciągu tego terminu mogą nastąpić  nowe 

zmiany.  

Członkowie Komisji  więcej uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -    6  radnych, 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0 

Komisja pozytywnie zaopiniowała- z autopoprawką (dotyczącą kwestii prawnych)- projekt 

uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego ustroju szkolnego, na okres 

od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania i obniżania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, w tym zajmującym 

stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili  uwag. 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0 

Komisja pozytywnie zaopiniowała – z autopoprawką - projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

rozliczania i obniżania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom,          

w tym zajmującym stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć niektórych nauczycieli. 

Opinia Komisji  stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad  5. 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Agnieszka Szyszko przedstawiła Sprawozdanie.  



  

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag.  

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 r. zostało przyjęte. 

 

Ad 6. 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących „Priorytetowych zadań publicznych do 

realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2019.” 

Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Agnieszka Szyszko przedstawiła Informację. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących „Priorytetowych zadań publicznych do 

realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2019” została 

przyjęta.  

 

Ad 7. 

Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk   

z organizacjami pozarządowymi w 2019 r. 

Propozycje stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag.  

Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk                

z organizacjami pozarządowymi w 2019 r. zostały przyjęte. 

 

Ad 8. 

Wolne wnioski. 

Irena Bożena Schabieńska podzieliła się refleksją na temat pomocy rodzinom, dzieciom 

uzależnionym, wykluczonym; zasmucający jest fakt nie spadającej liczby osób wymagających 

pomocy. Zasugerowała, aby bliżej przyjrzeć się  konkretnym efektom tej pomocy. 

Agnieszka Szyszko poinformowała, że jest to problem niezwykle trudny. W Centrum Integracji 

Społecznej zarejestrowanych jest 100 osób; prześledzić można działanie ok. 40 osób,                           

w pozostałych przypadkach jest to niemożliwe. 

Ewa Beata Sidorek podkreśliła, że wielkim  sukcesem jest już sam fakt systematycznego,  

punktualnego  i trzeźwego przychodzenia na spotkania. 

Anna Ruszewska poinformowała o działalności Podlaskiego Centrum Wspierania Ekonomii 

Społecznej, prowadzonym przez Centrum Aktywności Społecznej PRYZMAT. W ramach którego 

powstają nowe miejsca pracy, których będzie 116, a wsparciem łącznie zostanie objętych ponad 

500 osób, do marca 2020 roku.  Potwierdziła, że praca z takimi osobami jest bardzo  trudna, nie 

zawsze przynosząca oczekiwane efekty.  

Podkreśliła wielkie zaangażowanie i profesjonalizm  organizacji pozarządowych zajmujących się 

tymi zadaniami. 

Anna Ruszewska poinformowała Członków Komisji o mających się odbyć konkursach na 

dyrektorów Szkół oraz radnych delegowanych do udziału w pracach komisji konkursowych. 



Przedstawicielem Rady Miejskiej w komisji konkursowej na dyrektora Zespołu Szkół Nr 4 będzie 

radna Anna Ruszewska, Szkoły Podstawowej Nr 7 – radny Stanisław Kulikowski, w Szkole 

Podstawowej Nr 10 – radna Bożena Kamińska.  

Przewodnicząca podziękowała wszystkim za aktywny udział w posiedzeniu. 

Na tym protokół zakończono.            

                                                        

 

 

 

 

 

     

    Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

  

                                         Anna Ruszewska 
Protokół sporządziła:     

Danuta Teresa Skucz  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


